
 
 

 
 

Referat af bestyrelsesmøde i RPF 

Tid: 13.09.2022 kl. 19.00 

Sted: Klubhuset/cafeteriet i Himmelev Hallen 

Deltagere:  Bestyrelse, sportschef, Karina Telander og Claus Emil Clemmensen.  

Afbud: Karina og Claus Emil. 

Dagsorden 

1. Godkendelse af dagsorden 

• Godkendt 

2. Godkendelse af referat fra bestyrelsesmødet d. 09.08.2022 

• Godkendt 

3. Orientering om formandsbeslutning i eksklusionssagen 

•  Bestyrelsen tog beslutningen til efterretning. 

4. Status på børnebolden, U5-U10 

• Claus Emil havde fremsendt skriftlig status, og vi følger op på næste bestyrelsesmøde. 

5. Status på opkrævning af kontingent 

• Lars sender rykkere ud, hvori det vil fremgå, at manglende betaling vil medføre spærring på 

holdkortet pr. 01.10. 

6. Tidspunkt/måned for overførsel af tilskud til årgangene 

• 100 kr. halvårligt i juni og november baseret på det aktuelle medlemstal. Regulering for evt. til- 

og afgange i løbet af halvåret vil være for administrativt tung. 

7. Status på træner- og spillersituationen 

• Går generelt godt på alle årgangene, dog nogle problemer med tilstrækkeligt med spillere på 

U18. Der er risiko for, at holdet må trækkes. 

• Vi er igen pænt over 300 medlemmer. 

8. En form for honorering af frivillige trænere/holdledere (f.eks. kontingentfritagelse, som vil koste ca. 

80.000 kr., der kunne blive finansieret af en generel kontingentforhøjelse på ca. 300 kr. p.a.)? 

• Drøftet, herunder eventuelt overveje en skattefri godtgørelse, idet kontingentfritagelse kan ko-

ste det kommunale tilskud. Måske særlig honorering til holdlederne for deres mange opgaver 



 
 

 
 

for hele årgangen. Beslutning skal afvente resultatet af strategimødet, og eventuel kontingent-

forhøjelse vil skulle godkendes på generalforsamlingen. 

9. Status på materialer, jf. Christians mail 

• Drøftet, og der er udbredt utilfredshed med udmøntningen af aftalen med Sport24. Christian 

fortsætter opfølgningen på Sport24. Claus kontakter RB om deres aftale, og hvordan den funge-

rer. 

• Christian og Claus M. holder møde med Sport24 for enten at få løst leveringsproblemerne eller 

evt. få opsagt aftalen. 

10. Drøftelse af banefordeling og haltider 

• Bane- og haltider ligger indtil videre fast. Brian skal til baneudvalgsmøde med HVB d. 14.09., og 

her skal også drøftes fordeling af tider på den nye kunstbane. 

11. Evaluering af kick off-arrangementet 

• Entydigt positive tilbagemeldinger. Planlægge faste tidspunkter. Melde ud om julearrangement 

mandag d. 19.12. Vive er tovholder sender invitation ud. Brian sørger for at advisere de frivil-

lige, så de kan reservere datoen. 

12. Opfølgning på årshjulet  

• Alle melder tilbage om evt. ting til hjulet, og Claus M følger løbende op. 

13. Plan for strategimødet d. 24.10. 

• Mødet holdes hos Dan, Claus M. tager morgenbrød med, Claus Emil forestår processen, og Vive 

vil tage noter.  

14. Status på navneskifte fra U14 og op - Roskilde Q, køb af domæne  

• Orienteret. 

15. Status på klubhus og Himmelev Sportscenterprojekt 

• Dan orienterede om tilskuddet fra Nykredits Fond, og udviklingsprocessen går i gang primo 

2023. 

• Claus orienterede om, at udsigterne for udvikling af Himmelev Sportscenter har lange udsigter 

på grund af kommunens dårlige økonomi, og selvom der er politisk interesse for projektet. 

16. Status på ansøgning om ungdomslicens 

• Tilbagemelding fra Brian og Kasper efter trænermødet i aftes om, at trænerne hellere vil have 

fokus på hverdagen fremfor ungdomslicensen, som bør søges på den lidt længere bane.   



 
 

 
 

• Beslutning skal afvente strategimødet. 

17. Orientering om fællesmøde for fodboldklubberne i Roskilde d. 21.09. 

• Brian og Claus deltager i mødet, som er på initiativ af RB. Formålet er at drøfte muligt samar-

bejde. 

18. Næste bestyrelsesmøde er d. 11.10.2022 kl. 19.00. 

19. Eventuelt 

• Overveje kontingentforhøjelse til tøj i stedet for årgangssponsorer. Overveje talentkontingent 

til betaling af lønnede træner. 

• U18 sponsoratet er blevet betalt. 

• Roskilde Festival gav et overskud på godt 40.000 kr. Det er særligt imponerende i betragtning 

af, at mange andre foreninger har haft svært ved at finde nok frivillige. 

• Lars vil sende budgetopfølgning for 2022 og honoraroversigt ud til bestyrelsen. 
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